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1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda. 
De voorzitter deelt mee dat mevrouw Cornelissens (GroenLinks) en de heer P.C. Jansen sr. 
(OPL-V) afwezig zijn met bericht van verhindering. Gelet op het aantal bespreekpunten stelt 
de voorzitter voor om 21.30 uur te inventariseren of het nodig is een extra vergadering te 
plannen voor de commissie MA op 18 mei a.s. of niet. De PvdA heeft verzocht om 
agendapunt 8 (raadsvoorstel voortgang museale vernieuwing) als bespreekpunt te 
behandelen; de PvdA heeft verzocht om agendapunt 13 (raadsbrief uitvoering plan van 
aanpak kinderopvang) als bespreekpunt te behandelen; de PvdA en het CDA hebben 
verzocht om agendapunt 14 (raadsbrief stand van zaken voortijdig schoolverlaten in 
Leidschendam-Voorburg) als bespreekpunt te behandelen. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Agendapunt 6, raadsbrief kadernotitie Brede Schoolontwikkeling Leidschendam-Voorburg 
‘brede scholen breder gedragen’: 
Mevrouw E. Bakker (namens Vlietkinderen) en mevrouw J. Vermeulen (namens DAK 
Kindercentra) spreken hun waardering uit voor de notitie. Ze vragen aandacht voor de positie 
van de kinderopvangorganisaties als gelijke partner; nu ligt de regie alleen bij de scholen. De 
kinderopvangorganisatie willen als vaste kernpartner worden aangemerkt en daarom vragen 
ze om een uitbreiding van de notitie (eventueel middels een bijlage) waarin de rol van de 
kinderopvangorganisaties wordt verduidelijkt. 
 
3. Vragenuur. 
Van het vragenuur wordt geen gebruik gemaakt. 
 
4. Raadsbrief aanbesteding hulp bij het huishouden (Wmo) (2009/9193). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Paardekooper (CDA), mevrouw El 
Mousati (SP), de heer Van de Braak (GroenLinks), mevrouw Aris-van Neuren (VVD), de 
heer Jansen jr. (OPL-V) en mevrouw Hohage (D66) antwoordt wethouder Rensen dat de 
kwaliteit voorop heeft gestaan in de aanbestedingsprocedure. Hij deelt mee dat de 
Participatieraad vanaf het begin is betrokken. Hij merkt op dat een tevredenheidsonderzoek 
onder het personeel valt onder de verantwoordelijkheid van de zorgaanbieders. Hij hoopt dat 
door de opgedane ervaringen in de toekomst geen problemen meer ontstaan met vervanging 
van hulp in de vakantieperiodes. Hij antwoordt dat met de nieuwe aanbesteding aanzienlijk 
betere voorwaarden zijn gecreëerd (zoals de mogelijkheid om sancties op te leggen). Hij 
merkt op dat door de zorgaanbieders niet willens en wetens onjuiste declaraties zijn 
toegestuurd. Hij antwoordt dat alle eisen één op één worden uitgevoerd. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 



 
5. Raadsbrief categoriale bijzondere bijstand voor schoolgaande kinderen in natura 
(2009/9946). 
In reactie op vragen en opmerkingen van mevrouw Hohage (D66), de heer Plekenpol (VVD), 
de heer Van de Braak (GroenLinks), mevrouw Roza (SP) en de heer Paardekooper (CDA) 
antwoordt wethouder Rensen dat het aantal sportverenigingen dat meedoet aan de 
Ooievaarspas aanzienlijk is toegenomen en hij streeft ernaar dit aantal elk jaar met 3-4 te 
laten toenemen. Hij antwoordt dat de verstrekking in natura of in geld geen principiële keuze 
is maar dat het gaat om een pragmatische keuze (met name wat betreft de 
uitvoeringsvoordelen en de belasting van het ambtelijk apparaat). Hij merkt op dat uit 
steekproeven blijkt dat het geld wordt besteedt voor die doeleinden waarvoor het geld is 
bedoeld. De € 100,- regeling die in Den Haag geldt is niet gunstiger dan de regeling die in 
Leidschendam-Voorburg geldt. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
6. Raadsbrief kadernotitie brede schoolontwikkeling Leidschendam-Voorburg ‘brede 
scholen breder gedragen’ (2009/9591). 
In reactie op vragen en opmerkingen van mevrouw Mallée-van Gerven (GB), de heer 
Schellings (D66), de heer Tiggelman (CDA), de heer Brussaard (PvdA), mevrouw Aris-van 
Neuren (VVD) en de heer Van de Braak (GroenLinks) antwoordt wethouder Zwartepoorte 
dat de brief een stand van zaken geeft van een proces dat niet vandaag is begonnen en ook 
nog niet is afgelopen. Ze merkt op dat er veelvuldig overleg plaatsvindt met diverse 
organisaties en belanghebbenden. Het pijnpunt is dat de kinderopvangorganisaties ook 
aangemerkt willen worden als kernpartner net als de schoolbesturen. Ze wil graag met elkaar 
bekijken wanneer de resultaten de goede kant opgaan en hoe dit met indicatoren kan worden 
vastgesteld. Het uiteindelijke doel van de brede schoolontwikkeling is het bieden van een 
totaalaanbod. Ze beklemtoont dat de regie bij de scholen ligt en dat de gemeente vooral een 
faciliterende rol heeft. Ze vindt het voorstel om met jaarplannen (en doelen) te werken een 
goed idee om mee te nemen naar het LEA-overleg (de Lokale Educatieve Agenda). 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
7. Raadsbrief voortgangsrapportage Centra voor Jeugd en Gezin (2009/6060). 
In reactie op vragen en antwoorden van mevrouw Stemerdink (PvdA), de heer Brokke 
(VVD), de heer Tolido (GB), de heer Tiggelman (CDA) en de heer Schellings (D66) 
antwoordt wethouder Zwartepoorte dat de keuze voor de Waterlelie logisch is aangezien er 
al een tweetal kernpartners in het gebouw zitten. Ze beschouwt de door de heer Tolido 
genoemde locatie (de Groene Loper) als suggestie en zal deze meenemen bij de verdere 
besluitvorming. Ze merkt op dat in het laatste kwartaal van 2009 besluitvorming zal 
plaatsvinden. Ze beklemtoont dat ze de adviezen van de Participatieraad erg serieus neemt. 
Ze vindt het erg belangrijk dat één casemanager nu verantwoordelijk wordt gesteld voor een 
dossier. Ze antwoordt dat de definitie van een gezin een gezinssituatie / 
samenlevingsverband is waar een kind aanwezig is. 
 
Wethouder Zwartepoorte zegt toe: 
- de adviezen van de Participatieraad toe te sturen. 
-  zal een geanonimiseerde case-situatie toesturen om het hele proces te 

verduidelijken. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
8. Raadsvoorstel voortgang museale vernieuwing (2009/10812). 
In antwoordt op vragen en opmerkingen van mevrouw Stemerdink (PvdA) en de heer 
Tiggelman (CDA) antwoordt wethouder Zwartepoorte dat ze kijkt naar een horecavoorziening 
maar dan wel in relatie tot een toeristisch informatiepunt in het gebied rond de sluis. In de 
huidige locatie van museum Swaensteyn is geen ruimte voor een horecavoorziening.  
 
De commissie adviseert de raad te besluiten conform het voorstel (hamerstuk). 
 



9. Raadsvoorstel tot wijziging van de Verordening Re-integratie 2005 (2009/5088). 
De commissie adviseert de raad te besluiten conform het voorstel (hamerstuk). 
 
10. Raadsbrief aanschaf van Verwijsindex bij MULTIsignaal (2009/7737). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
11. Raadsbrief conceptverordening ‘afstemmingsverordening Wet werk en bijstand 
Leidschendam-Voorburg 2009’ (2009/10943). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
12. Raadsbrief samenvoeging en aanscherping van belangrijkste punten van het 
huidige beleid voor wijkaccommodaties (2009/7561). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
13. Raadsbrief uitvoering plan van aanpak kinderopvang (2009/10530). 
In antwoordt op vragen en opmerkingen van de heer Brussaard (PvdA) en de heer 
Paardekooper (CDA) antwoordt wethouder Zwartepoorte dat de teller voor nieuwe na-
schoolse opvang in februari 2009 stond op 214 en nu op 250. Als ze kijkt naar de plannen die 
in pijplijn zitten komt ze uit op 440 extra plekken. Ze merkt op dat de wens duidelijk is 
neergelegd bij Ruimtelijke Ordening dat bij toekomstige plannen ook rekening gehouden moet 
worden met plekken voor na-schoolse opvang. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
14. Raadsbrief stand van zaken voortijdig schoolverlaten in Leidschendam-Voorburg 
(2009/9252). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Paardekooper (CDA) en de heer 
Brussaard (PvdA) antwoordt wethouder Zwartepoorte dat ze blij is met de complimenten en 
deze doorspeelt aan de betrokken ambtenaren. Ze beklemtoont dat het doel een sluitende 
aanpak is en ze zal het woordje ‘kunnen’ op pagina 10 (bij het eerste en tweede 
gedachtenstreepje) schrappen. 
 
Wethouder Zwartepoorte zegt toe: 
- een rapportage toe te sturen. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
15. Raadsbrief ondertekening convenant aanpak huiselijk geweld Haaglanden en 
bijbehorend privacy convenant (2009/10844). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
16. Besluitenlijst vergadering commissie Maatschappelijke Activiteiten 30 maart 2009 ( 
2009/10914) 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
17. Openstaande toezeggingen. 
De commissie neemt de toezeggingenlijst zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
18. Terugkoppeling bestuurlijke overleggen Stadsgewest Haaglanden. 
Van de terugkoppelingsmogelijkheid wordt geen gebruik gemaakt. 
 
Sluiting: 22.30 uur. 
 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de 
commissie Maatschappelijke Activiteiten 
op 22 juni 2009. 
 
 
De voorzitter,     De secretaris, 


